



Dessin HÉLÈNE PERDÉREAU



Caring for those who are isolated Soigner les plus isolés

Adonis is a medical student from Cameroon. Wherever he goes, whether it is Togo, Morocco, or elsewhere in the world, he is determined to reach out to the most isolated populations: "I want to go to remote areas so I can volunteer my time and help people get through difficult situations." Here, he shares with us his experiences in the Philippines in the wake of Typhoon Haiyan. This island was badly damaged by the typhoon... the majority of the survivors were unable to get to the aid centres as they could not pay for the boat trip.

Adonis M., Philippines - Letter 86 - 2014

Adonis est un étudiant en médecine, originaire du Cameroun. Partout où il va, il reste fidèle à sa volonté de rejoindre les personnes isolées, au Togo, au Maroc: «J'aimerais aller dans des régions isolées pour donner un peu de mon temps et aider ces gens à se sortir de ces situations difficiles». Il nous partage son expérience d'engagement aux Philippines suite au typhon Haiyan. Cette île avait subi beaucoup de dégâts lors du passage du typhon... la majorité des habitants de cette île n'a pas pu se rendre au centre de secours, ne pouvant payer le passage en bateau.

Adonis M., Philippines - Lettre 86 - 2014